

Referat Bestyrelsesmøde IFK98

Mandag d. 13. februar 2023 kl. 16.00 – 19.00

Kontoret, Grøndal Multicenter



1. Valg af ordstyrer og referent

Jens er ordstyrer – Christine er referent

2. Godkendelse af referat fra sidst

Godkendt uden bemærkninger

3. Trivsel – hvordan har vi det? (udenfor referat)

4. Kort orientering: Er der nyt siden sidst vedr. økonomi og budget?

Vi kender nu resultatet af 2022. Vi kommer ud med et overskud på 18.340 kr., og en samlet videreførelse på 268.000 kr. Det er lidt mere end forventet.

Merete og Christine har tilpasset budgettet for 2023, som blev drøftet på sidste møde:

Vejle Idrætsfestival: Vi får tilskud til bussen af Kompasset/SOF, og kan derfor give medlemmerne tilskud på 600 kr. Deltagerprisen bliver 1000 kr.

Revionsposten er øget med 3000 kr. pga. stigende udgifter.

Playitas: På sidste møde besluttede vi, at deltagerne deles om udgifterne til koordinators billet, medmindre vi kan finde penge til det på et senere tidspunkt. Vi kan nu se, at foreningen har penge til det, og da rejsen samtidig viser sig at være end del dyrere end sidste år, stemmer et flertal af bestyrelsen for, at foreningen betaler for koordinators billet, så denne udgift ikke lægges oven i deltagerens pris. Jens Bjørn beder dog Christine om at undersøge, om hendes ledelse/Kommunen er villig til at betale hendes billet.

Ift. budget 2023 har vi nu et merforbrug på 223.000 kr. (som finansieret af videreførelsen fra 2022). Vi kommer ud af 2023 med en forventet videreførelse på 45.000 kr. til brug i 2024.

5. Punkter fra Koordinator (max 15-20 min)

• Kort status på ansættelser (instruktører, frivillige + praktikanter):

Peter (frivillig instruktør) starter i praktik/arbejdsprøvening på ons d. 15/2. Til at starte med skal han være i La Fit med Anders om onsdagen og til Svømning i Bellahøj med Erik hver anden onsdag. Han fortsætter med at have sine lønnede timer på cirkeltræning hver anden torsdag. Det er fortsat planen, at Ingegerd vender tilbage fra barsel og starter sin praktik på kontoret (3 timer, mandage) op igen midt i marts.

Vores nye fodbold instruktør Ingrid overtog for Gustav d. 1/2. Hun har haft fodbold selv én gang, så Christine har endnu ikke snakket med hende om, hvordan det går.

En instruktør er fortsat sygemeldt – først på deltid, men nu fuldtid pga. en skade til træning (dette er anmeldt som arbejdsskade). Der er lavet aftaler med nogle medlemmer, som gerne vil hjælpe med træningen, indtil instruktøren igen er klar.

- **Christine har ferie i uge 8:** Træffetiden aflyses. Christine beholder mobilen, da hun fortsat står for tilmelding til tennis.
- **Kort status på årshjul.** Christine og Anita har kigget lidt på det (er ikke færdige). De foreslår i første omgang en simpel løsning med 2 kalendere – én til medlemmer, instruktører og frivillige med arrangementer og relevante mødedatoer (fx instruktørmøder), og én til bestyrelsen, hvor der også fremgår administrative datoer og deadlines.
Vi har været i tvivl om, hvor mange administrative datoer, der skal medtages, men bestyrelsen er enige om, at det er fint at medtage så meget som muligt, også selvom de ikke har ressourcer til at stå for det, da det giver et godt overblik.
Der blev foreslået, at begge kalendere lægges op på Facebook. Den til medlemmer lægges i Kæmpernes Gruppe, og den til bestyrelsen, som også indeholder administration, lægges op i bestyrelsens gruppe. Christine skal nok se på det, men det bliver ikke en førsteprioritet lige i den nærmeste fremtid.
- **Orientering om møde med Frb. Kommune vedr. § 18 midler/partnerskab**
Vanligt møde, som holdes hvert år, hvor Christine fortæller om vores aktiviteter på Frederiksberg og hvordan det i øvrigt går med foreningen. Det har været muligt at give os lidt flere midler i 2023 (100.000 kr.) end vi har fået tidligere år (75.000 kr.). Derfor har vi tilpasset budgettet og dette blev godkendt på mødet.
En uddybende gennemgang af Frb. budgettet er ikke nødvendig på nuværende tidspunkt, så Christine nøjes med at opremse, hvilke hold på Frb., der er finansieret af § 18 midlerne:
 - Badminton i Mariendalshallen (største post)
 - Cirkeltræning hele året, men vi ser det lige an indtil sommer.
 - Yoga i Mariendalshallen: Finansieret af restmidlerne fra Ellen Mørchs Fond frem til sommer og der er afsat § 18 midler til resten af året. Vi

har endnu ikke besluttet om holdet skal fortsætte i Mariendalshallen efter sommer, eller rykke et andet sted hen.

- 2 nye sommerhold udendørs i juli og august.
- Deltagertilskud til hhv. fjercup og Sct. Hans løb
- Løbeholdet er et samarbejde med Frb. Sundhedscenter og Brian er frivillig, så her er der ingen udgifter.
- Danse Mix har som udgangspunkt ingen udgifter, da lokalet stilles gratis til rådighed og Christine er instruktør (dog evt. udgifter til vikar)
- Herudover er der afsat lidt midler til rekvisitter samt 10.000 kr. til generel administration.
- Vi får desuden et fast driftstilskud fra Kultur og Fritidsforvaltningen på Frederiksberg - dette er pt. afsat til løntimer (kontormedhjælp).

- **Nyt vedr. Fodboldprojektet (Skolen for Recovery + BK Skjold)**

Christine fortæller kort om status på projektet, som vi har været med inde over igennem flere sæsoner. Projektet kører pt. på projektmidler fra Trygfonden. Midlerne rækker til endnu 1-2 år.

Niels (Skolen for Recovery) har været projektleder samt holdleder med ansvar for 3. halvleg, men han har fået nyt job og stopper. Skolen fra Recovery trækker sig dermed ud af projektet.

Skjold har hidtil stået for selve fodboldtræningen med en instruktør samt ansvar for baner og rekvisitter. De overtager nu projektledelsen, da det også er dem, der har modtaget midlerne fra Trygfonden. Indtil der er fundet en ny holdleder, står de også for den del.

Christine og Jakob fra Kæmpernes bestyrelse har siddet med i projektets styregruppe ift. vidensdeling og erfaringsudveksling om målgruppen, så vi har ikke haft en decideret aktiv rolle.

Fremtiden for projektet: Der skal gerne findes en ny holdleder (det kan også være 2 personer) - evt. med brugerbaggrund, som har lyst til at spille med. Christine spørger, om bestyrelsen kan komme i tanke om nogle medlemmer, der kunne være oplagte at spørge. Ansættelse kan enten ske direkte hos Skjold eller hos Kæmperne, som får refunderet udgifterne af Skjold. Jakob og Jens har måske et par stykker i tankerne og prøver at snakke med dem om det.

Vi er enige om, at det er en rigtig god idé at fortsætte samarbejdet med Skjold, som er en ordinær fodboldklub, da det kan være med til at skabe brobygning og hjælpe vores medlemmer videre.

- **Orientering fra møde med Christines ledere (Christine W.R og Hans Hugo Andersen).**

Hans H. Andersen er ny centerleder på vores område og Christine W.R. er forholdsvis ny leder på Kompasset. De havde møde med Christine for at høre mere om foreningen og hvordan vi hænger sammen med SOF og Københavns Kommune. Det var et godt møde, hvor Christine mærkede en stor interesse og forståelse for vores udfordringer – både ift. økonomi og medarbejderressourcer.

Christine fik at vide, de gerne vil betale for bus til Idrætsfestivalen, og hvis vi kommer til at have flere udgifter ifm. vores jubilæum, så hjælper de også med det. Hans vil desuden gerne være med til at profilere Kæmperne noget mere både internt i Kommunen og politisk.

Vi aftalte derfor, at Hans tager den nye borgercenterchef Brit Bergstedt med på et besøg hos os d. 3/3 kl. 10, hvor bestyrelsen meget gerne må deltage. Herudover får vi muligvis også besøg af en fagdirektør Katrine Ring på et tidspunkt.

Hans sørgede desuden for, at magasinet Gloria laver et portræt af vores forening i anledning af vores jubilæum samt dækker receptionen d. 9/6.

6. Opsamling på mødet m. Tommy fra DGI-Storkøbenhavn (max 15-20 min)

- Ulla, Merete, Anita, Anne, Jakob og Christine havde møde med Tommy mandag d. 31/1. De er alle enige om, at det var et rigtig konstruktivt og informativt møde. Vi fik bl.a. sat fokus på følgende punkter:
- Vores nuværende situation → Hvad kan vi med en ekstra medarbejder? → hvad vil det betyde for målgruppen?

Tommy har sendt noter fra mødet til Christine, som hun sender videre ud til bestyrelsen sammen med referatet. Sørg for at læse dette.

7. Mødet d. 3/3 m. Hans H. Andersen og Borgercenterchef Britt Bergstedt

- Hvad skal vi lægge vægt på? Hvad er vigtigt at fremhæve?
- Merete: Vigtig at nævne, at vi tidligere har haft flere ressourcer. Med færre ressourcer, kan vi mindre.

For 9 år siden, da Christine startede, havde vi: 1 koordinator 37 timer + medhjælp 32 timer + 2 x 20 timer aktivitetsmedarbejder (Otto & Grzegorz). I dag har vi 1 koordinator 37 timer + 1 aktivitetsmedarbejder på 13 timer. Vi har derfor ekstra lønudgifter til instruktører, for at kunne opretholde tilbuddet.

- Vigtigt at pointere, at vi har budgetteret med videreførelsesbeløbet, og at det derfor ikke er midler vi har til næste år.

- Budgettet indeholder lidt til en kontormedhjælp, men det er meget få timer og midlertidigt, og derfor ikke en særlig attraktiv stilling. Det medfører desuden løbende oplæring, som er meget tidskrævende.
- Vigtigt at fremhæve, at bestyrelsen er psykisk sårbar og på skift kan gå ned. Derfor kan vi ikke selv varetage det administrative. Vores drift, skal ikke stå og falde med bestyrelsens helbred.
- Fokus på, at vi gør meget for at styrke det enkelte medlems personlige udvikling, hvis der er interesse for det. Medlemmer bliver frivillige hjælpere → kan få kurser → blive ansat som timelønnet vikar eller fast instruktør. Man får det bedre og giver noget igen. Recovery når det er allerbedst.
- Der kommer en bedre sammenhængskraft i foreningen, hvis koordinator kan tage ud på holdene engang i mellem.
- Vi skal også huske at fortælle, hvad det er Kommunen og målgruppen kan få ud af, at vi får en kontormedhjælp. Vi har listen fra mødet med Tommy fra DGI. Husk at orientere jer i den.

8. Planlægning af Generalforsamling (~~torsdag d. 30/3 kl. 15.30~~)

- **OBS! Ny dato er fundet efter afholdelsen af dette møde, da det ikke var muligt at booke lokale den pågældende dato.**
- **Ny dato for GF er tirsdag d. 28. marts kl. 16-19**
- Deadlines: indkaldes senest 1 måned før (dvs. d. 28/2), indkomne forslag senest 14 dage før (14/3), dagsorden + bilag senest 1 uge før (21/3).
- Pt. er der ikke nogen forslag fra bestyrelsens side. Jens Bjørn læser referatet fra sidste års GF igennem, for at se om der er noget, vi skal samle op på.
- Regnskab skal underskrives af HELE bestyrelsen på næste bestyrelsesmødet ~~d. 20/3~~. **OBS! Ny dato for næste b-møde er torsdag d. 16/3 kl. 16-19.**
- Valg til bestyrelsen:
Ulla, Jens Bjørn, Anita og Anne er valgt for 2 år og ønske alle at fortsætte. Merete, Lars, Jakob og Rikke er på valg – Spørges om genvalg.
Lars har valgt at trække sig. Morten, som har været suppleant det seneste års tid, er trådt ind i bestyrelsen i stedet for Lars den sidste tid indtil GF. Morten ønsker at stille op til bestyrelsen ved næste GF – det samme gør Jakob, Rikke og Merete. Vi har således ikke umiddelbart nogle tomme pladser.

- Praktisk: Lokale og forplejning, Christine prøver at høre ad ift. Andersens Madhus. Ellers må vi se, om vi kan booke det store mødelokale. Ift. ordstyrer og referent, sørger Christine for at spørge Lisbeth og Anette fra DAI, som vi har brugt tidligere.

9. Evt.

Ingen punkter

Tak for et godt møde!